
Referat fra Elevråd 09.12.24  

Til stede: alle trinn fra 4.til 10.trinn er representert + elevrådskontakt (referent) 

Saksliste: 

1.Tilbakemelding fra saker fra siste elevråd,  
2.Saker fra klassene 
3. Evaluering av timeplan 
4.Trekking av gå/sykkel aksjon. Det er fortsatt mulig å levere inn skjema. 
5. Eventuelt. 

 
 
 
1.Tilbakemelding fra saker fra siste elevråd 13.11.24 
 

• Ønske om leksefri skole 
Svar: Dette har vært diskutert temaet leksefri skole før, det er bestemt at dette ikke er 
ønsket. Men det er viktig at undervisning og hvor mye lekser som skal gjøres tilpasses 
den enkelte elev. 

• Ønske om tyggis på mellomtrinnet 
Svar: Det er ikke ønsket fra skolen at elevene ved mellomtrinnet skal ha lov å ha tyggis i 
skoletiden. 

• Kortere skoledag (5.trinn)  
Svar: Det er gitt tilbakemelding om dette til ledergruppa 

• Ønske om isbitmaskin 
Svar: På grunn av kostnad og hygiene/renhold vil det ikke bli kjøpt inn isbitmaskin. 

• Ønske om skøytebane når frosten kommer 
Svar: Meldes inn til vaktmester. 

• Det etterspørres 5 min pause / avbrekk i 1 økt (90 min) til drikke, gå på do, en lek 
eller lignende.  

Svar: Dette meldes fra om til ledergruppa om dette 
• Ungdomstrinnet etterspør om det blir slalåmtur i år. 

Svar: Det blir slalåm tur for ungdomstrinnet, men litt uklart hvor turen går. 
 

2. Saker fra klassene 
• Reparasjon av rampen  
• Ønske om fast utedag en gang pr uke på mellomtrinnet 
• Elevene melder om at det mangler bøker i enkelte fag, elevene må dele på bøker 
• 9.trinn har kaldt klasserom, meldes fra til vaktmester. 



• Ønsker brus og litt godteri siste skoledag 
• Ønske om mer informasjon knyttet til ungdomsråd- Elevrådskontakt ber 

kontaktperson for ungdomsråd komme på besøk for å snakke om ungdomsråd 
etter jul. 
 
 

3. Evaluering av timeplan 
• Ønske om friminutt samtidig som småtrinnet 
• Det etterspørres 5 min pause / avbrekk i 1 økt (90 min) til drikke, gå på do, en lek 

eller lignende. 
• Kortere skoledag (5.trinn) 
• Fordeling Gym/svømming, bruk av gymsal kolliderer med andre klasser. 

Ungdomstrinnet ønsker ikke svømming fremfor gym.  
 
4.Trekking av gå/sykkel aksjon.  
Det var bare to elever som har levert inn skjema. Vinneren ble Estelle i 4.trinn. 
 
5. Eventuelt 

• Elevrådskontakt har på vegne av ungdomstrinnet søkt om støtte til utprøving av 
skolefrokostordning og innkjøp av sofa til ungdomstrinnet, til Saltdal 
sanitetsforening. Søknad er mottatt og vi vil få tilbakemelding i januar. 

• Elevrådskontakt lager ny møteplan for vårsemesteret. Det er enighet om at 
elevrådsmøtene opprettholdes en gang pr måned. 

• Elevrådsleder blir kalt inn til rektor for gjennom gang av saker fra elevrådsmøte. 
 


